
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 12.12.2016 v Hradci Králové  
 
Účast: Šolc, Němeček, Prokop, Velda, Fialová, Vágner 
Omluveni: Víšek 
 
VV projednal a schválil:  

1. Nákup nového koberce do prostoru stolků v herně. 
2. Propozice na jarní blok turnajů – Tandemy, Družstva a Dvojice. 
3. Znění dopisu členům s upozorněním na některé nedostatky. Rozešle p. Prokop mailem. 

 
VV oznamuje:  

1. K rukám ředitele CS MV byl odeslán společný dopis klubu a pana Součka se žádostí o 
prodloužení smlouvy o výpůjčce (pronájmu) kuželny – dle získaných informací nelze v tuto 
chvíli mluvní vztahy prodloužit, po dohodě s právničkou CS MV bude řešeno na jaře 2018. 

2. VV posoudil nabídku města na zveřejňování akcí v týdeníku Radnice. 
3. Byla projednána otázka pořádání krajských přeborů, svaz přidělil klubu kategorii muži – 

sobota 28.1.2017. 
4. Byl schválen návrh na zavedení vlastního Internetu do kuželny od firmy Linecom, realizace 

počátkem roku včetně IP kamery. 
5. Případné požadavky členů na tréninky v nestandardní časy bude prozatím řešit (klíče) vždy 

vedoucí družstva, kam hráč patří. 
 
VV uložil:  

1. Zajistit nákup koberce. p. Prokop, T: ihned  
2. Vytvořit pozvánku s programem na Členskou schůzi na den 23.1.2017 p. Vágner, T: ihned 
3. Zajistit výměnu plastových háčků v šatnách za kovové. p. Prokop, T: 20.12.2016 
4. Zajistit pravidelné zveřejňování akcí na kuželně v „Radnici“. p. Šolc, T: průběžně 
5. Zajistit podklady pro firmu zajišťující rozúčtování tepla mezi p. Součka a SKP. p. Prokop, T: 

5.1.2017 
6. Zajistit komunikaci s KKKS pro zajištění KMJ. p. Němeček, T: ihned 
7. Zajistit zaslání nových soupisek vedoucím soutěží KKKS. p. Němeček, T: 30.12.2016 

 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


